
	
	
	
	
	
	

Algemene	beschouwingen	bij	de	begroting	2017	
ONS Voorschoten 10-11-2016 

		
Voorzitter,	
		
Allereerst	wil	mijn	fractie	haar	grote	waardering	voor	en	dank	uitspreken	aan	de	afdeling	
financiën	van	de	werkorganisatie	en	de	wethouder	financiën	in	het	bijzonder.	
		
Om	deze	begroting	sluitend	te	krijgen	zijn	bergen	werk	verzet,	dat	lezen	wij	terug,	maar	
voorzitter	de	begroting	voor	de	jaren	die	erna	komen,	baart	ONS	wel	zorgen.	
		
Ondanks	diverse	moties	en	amendementen	in	het	verleden	om	meer	geld	te	genereren,	
minder	taken	uit	te	voeren	en	onnodige	accommodaties	af	te	stoten,	lijkt	het	steeds	
moeilijker	te	worden	om	onze	financiën	op	orde	te	krijgen.	
Maar	dat	is	het	college	voor	dit	jaar	gelukt,	zij	het	door	pijnlijke	maatregelen.	
Om	de	pijn	wat	te	verzachten	hebben	we	samen	met	de	VVD	en	het	CDA	een	amendement	
opgesteld	
		
Is	dan	alles	kommer	en	kwel	zult	u	denken	voorzitter?	
Nee	zeker	niet.	
		
Er	zijn	het	afgelopen	jaar	tal	van	goede	besluiten	geweest.	Ik	noem:	
	

- de	economische,	woon	en	verkeersvisies	
- de	structuurvisie	die	nu	ter	inzage	ligt	voor	onze	inwoners	
- de	schakelklas	samen	met	Wassenaar,	zodat	vluchtelingenkinderen	snel	de	

Nederlandse	taal	leren	en	op	hun	eigen	niveau	kunnen	instromen	in	het	reguliere	
onderwijs	

- het	beleidsplan	sociaal	domein	
- het	lokale	inkoopplan	Jeugd,	waar	helaas	wel	de	generalist	voor	het	CJG	

weggestreept	is	
- de	reconstructie	van	de	kruising	Koninklijke	Marinelaan,	zodat	straks	de	hele	traverse	

erbij	ligt	zoals	Voorschoten	dat	verdient	
- de	sportnota,	en	daarmee	o.a.	de	aanleg	van	de	kunstgrasvelden	voor	de	hockey	en	

voetbal;	ik	kom	daar	later	nog	op	terug	
- het	subsidieplan	
- het	voorbereidingskrediet	voor	de	Leidseweg	Noord	
- de	actualisatie	van	de	beheerplannen	
- En	vorige	week	de	Duivenvoordecorridor	en	de	Multifunctionele	accommodatie	in	

het	centrum	
		
Het	college	doet	goede	zaken	en	heeft	al	veel	vanuit	het	coalitie	akkoord	uitgewerkt.	
		



	
	
	
	
	
	
Zonder	het	college	te	willen	opjagen	willen	wij	wel	graag	een	stand	van	zaken	vernemen	van	
de	volgende	onderwerpen	
		

- hoe	staat	het	met	de	natuurspeeltuin,	een	prachtig	initiatief	van	de	Lions	
- de	restauratie	van	het	bospark	Ter	Wadding	
- de	nieuwbouw	op	het	terrein	van	Intratuin,	Segaar	en	Starrenburg	III	
- het	fitplein,	zodat	alle	inwoners	lekker	buiten	kunnen	gaan	sporten	
- Beresteijn	
- de	centrale	huisvesting	van	de	werkorganisatie,	want	dat	gaat	onze	
- gemeente	substantieel	geld	besparen	
- de	2e	ontsluiting	van	de	Krimwijk	

		
Terugkomend	op	de	kunstgrasvelden	zoals	beloofd	voorzitter,	is	ONS	Voorschoten	blij	met	
de	nieuwe	kunstgrasvelden.	Sport	is	belangrijk	en	gezond!	Gezien	de	recente	publicaties	
maken	wij	ons,	mogelijke	net	zoals	de	gebruikers	van	kunstgrasvelden,	ook	zorgen	over	
eventuele	risico's	voor	de	volksgezondheid.	We	kunnen	ons	dan	ook	zeker	vinden	in	het	
besluit	van	Voorschoten	'97	om	te	wachten	met	de	aanleg	totdat	het	landelijk	onderzoek	
afgerond	is.	Mocht	het	onderzoek	uitwijzen	dat	er	inderdaad	sprake	is	of	zou	kunnen	zijn	van	
een	risico	voor	de	volksgezondheid,	iets	waarvoor	de	gemeente	medeverantwoordelijkheid	
is	en	er	een	aanpassing	moet	plaatsvinden	om	gezond	sporten	voor	onze	inwoners	mogelijk	
te	houden,	dan	voorzitter,	rekenen	wij	erop	dat	het	college	ruimhartig	zal	zijn	in	het	
meefinancieren	van	een	overschrijding	van	het	eerder	vastgestelde	financiële	kader.	
	
Burgers	betrekken	
		
Voorzitter,	
Bij	onze	inwoners	is	veel	kennis	en	kunde	aanwezig	en	het	is	goed	om	te	constateren	dat	het	
college	hier	vaak	gebruik	van	maakt	middels	inspraakavonden	en	dergelijke.	
Enige	tijd	geleden	is	er	in	de	Krimwijk,	door	bewoners,	een	prachtige	bloemenweide	
aangelegd	op	een	stuk	gemeentegrond	waar	zij	om	gevraagd	hadden.	Samen	Voorschoten	
nog	mooier	maken!	Hierover	dienen	wij	een	motie	in.	
		
Het	college	heeft	ook	op	verzoek	van	inwoners	en	ondernemers	al	vele	regels	geschrapt	
zodat	vele	aanvragen	eenvoudiger	worden.	Daar	zijn	wij	blij	mee	en	we	
hopen	dan	ook	dat	dit	verder	doorontwikkeld	wordt.	
We	zijn	ook	erg	benieuwd	hoe	de	pilot	op	het	Segaar	terrein	gaat	lopen.	Dat	de	ontwikkelaar	
met	omwonenden	en	belanghebbenden	een	bouwplan	gaat	ontwikkelen	zodat	de	gemeente	
alleen	nog	maar	een	handtekening	hoeft	te	zetten.	Dit	is	maximale	burgerparticipatie	en	wij	
kijken	uit	naar	de	uitkomst	hiervan.	
		
Als	laatste	hebben	we	nog	zorgen	over	de	wijk	Noord	Hofland.	Dit	is	de	grootste	wijk	van	
Voorschoten,	maar	ook	een	wijk	die	snel	vergrijst.	Onlangs	zijn	een	4	tal	appartementen	
complexen	van	de	Sleutels	gerenoveerd	en	is	ook	de	buitenruimte	aangepakt;	een	hele	



	
	
	
	
	
	
verbetering.	Winkelcentrum	Noord	Hofland	wordt	op	dit	moment	opgeknapt	en	ook	dat	was	
hard	nodig.	
Wij	vragen	ons	af	of	er	plannen	liggen	om	de	hele	buitenruimte	van	Noord	Hofland	aan	te	
pakken.	Niet	alleen	de	wegen,	wandel	en	fietspaden,	maar	ook	het	groen	en	de	
waterkwaliteit	kunnen	een	opwaardering	gebruiken.	
	
Soms	staat	de	gemeente	in	het	verkeerde	rijtje.	Zoals	de	gemeente	met	de	minste	sociale	
huurwoningen.	Het	schrijnende	tekort	leidt	tot	een	bijzondere	vorm	van	“scheefwonen”,	te	
weten:	mensen	met	een	te	kleine	beurs	wonen	in	een	te	duren	woning.	
Wij	roepen	het	college	dan	ook	op	om	in	de	prestatieafspraken	met	de	woningcoörperaties	
aan	te	dringen	op	de	bouw	van	meer	sociale	huurwoningen	in	Voorschoten,	zodat	
toekomstige	generaties	geen	7	jaar	meer	op	wachtlijsten	hoeven	te	staan.	
	
		
Voorzitter,	
		
ik	kom	tot	een	afronding.	De	begroting	is	sluitend,	maar	daarom	niet	minder	zorgelijk.	We	
zullen	de	hand	op	de	knip	moeten	houden	en	naar	extra	inkomsten	uit	moeten	gaan	kijken,	
die	onze	inwoners	uiteraard	niet	zal	mogen	raken,	om	onze	financiën	de	komende	jaren	ook	
sluitend	te	krijgen,	maar	zonder	dat	de	dienstverlening	erop	achteruitgaat,	en	we	oog	blijven	
houden	voor	de	zwakkere	mensen	in	onze	samenleving.	
		
Een	enorme	uitdaging,	wij	weten	het.	Daarnaast	loopt	de	bestuurskrachtmeting	nog,	gaan	
wij	in	het	voorjaar	een	kerntakendiscussie	voeren	om	te	bezien,	of,	en	zo	ja	hoe,	
Voorschoten	als	zelfstandige	gemeente	toekomstbestendig	is.	Om	die	reden	zal	ONS	
Voorschoten	ook	geen	wensenlijstje	in	de	zin	van	moties	indienen	die	tot	extra	uitgaven	
leiden.	
		
Dank	voorzitter.	
		
Alphons	Eversteijn	
Fractievoorzitter	ONS	Voorschoten	


